

“寻根之旅” 二 园林的参观

7月19日上午，营员们来到了圆明园，一起探索中国古建筑的结构特点、历史，以及它的发展历程。

On July 19, the campers came to the Old Summer Palace to explore the structure characteristics of ancient Chinese architecture, history, and its development course.



刚进入圆明园的景象，景色优美，许多营员都在这里合影留念。

Just entered the Old Summer Palace, the scenery was beautiful and many of the campers came here for a group photos.



导游介绍大水法，大水法是人工喷泉。介绍完之后，给了二十分钟的自由活动时间，营员们相互交流气氛活跃，然后去参观圆明园的历史文物展厅，介绍了圆明园的兴衰，营员们了解到了中国古建筑的发展历程，影响很深。

The guide introduced the Water Spary timer, it is a man-made fountain. After that, we gave 20 minutes of free activity. The campers communicated with each other and the atmosphere was lively. Then we visit the Old Summer Palace history exhibition hall it introduced the vicissitude of the Old Summer Palace. And the campers learnt about the development of ancient Chinese architecture.





接下来，营员们参观了圆明园中的迷宫，叫“万花阵”，皇帝就坐在亭子里面，大臣们绕着迷宫走来走去，以此使皇帝开心。

After that the campers visited the maze of the Old Summer Palace and it called 'the thousand flowers', the emperor sat in the pavilion, and the ministers walked around the maze to make the emperor happy.



导游给大家介绍颐和园的历史，营员们认真倾听导游的讲解。

The guide introduced the history of the Summer Palace, listened carefully to the tour guide.

在美丽的昆明湖前，营员们驻足欣赏，导游耐心地介绍昆明湖。

In front of the beautiful Kunming Lake, the campers stopped to admire. The guide patiently introduced Kunming Lake.



导游正在讲解如何游览以及游览路线，营员们听得很认真。

Now, the guide is explaining how to visit and the tour route. The campers listened carefully.



游览过程中偶然遇见一位老爷爷在地上写大字，营员们驻足观看，对此颇感兴趣。

During the tour, we occasionally met an old man that wrote on the ground. Campers stopped to watch and were interested in the ground.



摄像：朱文雅 王婧 袁赫闻
文本编辑：张可鑫 赵浩好